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LAAGNA LASTEAED-PÕHIKOOL 

HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
 

Tallinn               18. september 2024. a nr 1-3.3/1 

 

 

Algus kell 17.05, lõpp kell 19.20 

 

Koosoleku läbiviija: Ilona Reiljan  

Koosoleku protokollija: Kati Lepp  

 

Osalejad: Airi Andresson (kooli lastevanemate esindaja, virtuaalselt Teamsi vahendusel), Ervin Kaljola 

(kooli lastevanemate esindaja, hääleõiguseta, virtuaalselt Teamsi vahendusel), Kati Lepp (õpetajate 

esindaja, kool), Marta Luisa Link (õpilasomavalitsuse esindaja), Ilona Reiljan (kooli lastevanemate 

esindaja), Merle Treksler (õpetajate esindaja, lasteaed), Regina Truman (LOV esindaja, virtuaalselt 

Teamsi vahendusel). 

 

Kutsutud: direktor Andres Anton, lasteaia õppejuht Nelli Purge (päevakorrapunktid 1-4), kooli 

õppejuht Siiri Alamaa 

 

Puudusid: Aljona Rõmmel (lasteaia lastevanemate esindaja, andis sisendi elektroonselt), Triin 

Triisberg-Uljas (lasteaia lastevanemate esindaja). 

 

 

 

PÄEVAKORD: 

1. Päevakorra kinnitamine 

2. Laste arvu suurendamine Lepatriinu ning Sipelgapesa rühmades 

3. Lasteaia õppekava muudatustele arvamuse andmine 

4. Lasteaia kodukorra muudatusele arvamuse andmine 

5. Asutuse 2024-2025.a üldtööplaanile arvamuse andmine 

6. Kooli kodukorra muudatustele arvamuse andmine 

7. 1. klassi laste arvu suurendamine 

8. Jooksvad küsimused 

 

 

 

1. PÄEVAKORRAPUNKT nr 1: Päevakorra kinnitamine  

I. Reiljan: 18. septembril 2024 väljasaadetud kutses (lisa 1) oli märgitud järgmised päevakorrapunktid: 

 

1. Laste arvu suurendamine Lepatriinu ning Sipelgapesa rühmades 

2. Lasteaia õppekava muudatustele arvamuse andmine 

3. Lasteaia kodukorra muudatusele arvamuse andmine 

4. Asutuse 2024-2025.a üldtööplaanile arvamuse andmine 

5. Kooli kodukorra muudatustele arvamuse andmine 

6. 1. klassi laste arvu suurendamine - materjalid puuduvad, arutame koosolekul. 

7. Asutuse arengukavva vanemate sisendi korje  

 

A. Anton: Tänaseks on selgunud, et 1. klassi suurendamise päevakorrapunkti võib päevakorrast maha 

võtta, kuna vajaduse langes ära.  

I. Reiljan: Asutuse arengukava vanemate sisendi korje arutame jooksva küsimusena, seega eraldi 

päevakorrapunktina ei ole vaja. Lisaks teen ettepaneku, et koosolekut protokollib Kati Lukk, kuna 

Airi Andressonil seda sel korral ei ole võimalik teha. Kuid täiendava punktina on laekunud ettepanek 

vaadata ka Haridusameti läbiviidud lastevanemate rahulolu-uuringu lasteaia osa tulemusi. 

 

Hääletus: Kõik kohal viibivad hoolekogu liikmed on päevakorraga ja protokollijaga nõus. 
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Otsused: 

1.1 Kinnitada hoolekogu 18.09.2024 koosoleku järgmine päevakord:  

1.1.1 Laste arvu suurendamine Lepatriinu ning Sipelgapesa rühmades 

1.1.2 Lasteaia õppekava muudatustele arvamuse andmine 

1.1.3 Lasteaia kodukorra muudatusele arvamuse andmine 

1.1.4 Haridusameti läbiviidud lastevanemate rahuolu-uuringu lasteaia osa tulemuste tutvustus 

1.1.5 Asutuse 2024-2025.a üldtööplaanile arvamuse andmine 

1.1.6 Kooli õppekava üldosa muudatustele arvamuse andmine  

1.1.7 Kooli kodukorra muudatustele arvamuse andmine 

1.1.8 Õpilastega arenguvestluste läbiviimise korra muudatustele arvamuse andmine 

1.1.9 Jooksvad küsimused 

 

1.2 Koosolekut protokollib Kati Lepp. 

 

 

2. PÄEVAKORRAPUNKT nr 2: Laste arvu suurendamine Lepatriinu ning Sipelgapesa rühmades 

Asutuse lasteaia õppejuht Nelli Purge tutvustab Lepatriinu ning Sipelgapesa rühmades laste arvu 

suurendamise vajadust (lisa 1): laste arvu suurendamine rühmades on tingitud sõimerühma sulgemisest, 

mistõttu lapsed oli vajalik paigutada teistesse rühmadesse. Tulenevalt Koolieelse lasteasutuse seaduse 

§7 lg 1¹ toodud alusel saame rühmasid suurendada. Vajalik personal on olemas. 

 

Hääletus: Kõik hoolekogu liikmed on rühma suurendamise poolt. 

 

Otsused:  

2.1 Hoolekogu annab nõusoleku teha asutuse direktoril ettepanek linnavalitsusele Lepatriinu liitrühma 

2 (kahe) lapse võrra suurendamiseks. 

2.2 Hoolekogu annab nõusoleku teha asutuse direktoril ettepanek linnavalitsusele Sipelgapesa 

aiarühma 4 (nelja) lapse võrra suurendamiseks. 

 

 

3. PÄEVAKORRAPUNKT nr 3: Lasteaia õppekava muudatustele arvamuse andmine 

Asutuse lasteaia õppejuht Nelli Purge andis ülevaate lasteaia õppekavas tehtud muudatustest (lisa 2). 

I. Reiljan: Mõttekoht, kas on vaja õppekavas kuupäeva täpsusega näidata õppeperioodide algust 

ja lõppu, sest info saab panna kirja ka selliselt, et see oleks üldisem, aga arusaadav (nt nädalate numbrite 

või septembri II täisnädalal vms), see tagab selle, et kuupäevade muutuse pärast ei peaks hoolekogusse 

dokumenti tooma arvamuse avaldamiseks (tegu ei ole suure põhimõttelise muudatusega). 

 

Otsused:  

3.1 Hoolekogu esindajad võtsid info teadmiseks, toetasid parandusi ning esitasid arutelu käigus oma 

täiendus- ja parandusettepanekuid. 

3.2 Asutuse direktoril edastada protokolli juurde lasteaia õppekavast viimane versioon. 

 

 

4. PÄEVAKORRAPUNKT nr 4: Lasteaia kodukorra muudatused 

Asutuse lasteaia õppejuht Nelli Purge andis ülevaate lasteaia kodukorras tehtud muudatustest (lisa 3). 

I. Reiljan: Kuna lasteaia ja kooli kodukord sisaldavad osaliselt samu punkte, siis võiks nõid n.ö 

sõnumi ja sõnastuse ühtlustamise eesmärgil korraga vaadata, et ühe asutuse sarnastes dokumentides 

oleks sama sõnastus, mis omakorda ei tekita erinevat tõlgendusvõimalust. Punkt 6 viide õigusaktile on 

soovitav eemaldada, kuna antud õigusakt tegelikult ei käsitle seda teemat, millele soovitakse 

kodukorras viidata. Punkti 11 puhul on mõistlik reguleerida seda, mis on asutuses kasutusel ehk kui 

asutuses kasutatakse ainult valvekaameraid, siis tulebki seda terminoloogiat kasutada, sest 

jälgimisseadmestiku mõistet mujal kui peatüki pealkirjas ei kasutata. Samuti tuleb ära näidata 

tulenevalt andmekaitse nõuetest, et kui kaua säilitatakse salvestisi ja kuidas lapsevanemad saavad 

nendega vajadusel tutvuda. 

Toimus arutelu. 
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Otsused: 

4.1 Hoolekogu esindajad võtsid info teadmiseks, toetasid parandusi ning esitasid arutelu käigus oma 

täiendus- ja parandusettepanekuid. 

4.2 Asutuse direktoril edastada protokolli juurde lasteaia kodukorra viimane versioon. 

 

 

5. PÄEVAKORRAPUNKT nr 5: Haridusameti läbiviidud lastevanemate rahuolu-uuringu lasteaia 

osa tulemuste tutvustus 

Lasteaia õppejuht tutvustas Haridusameti poolt tehtud lastevanemate rahulolu-uuringu tulemusi (lisa 

4). Toimus arutelu, kus tõdeti, et kuna me ei tea täpset küsitluse läbiviimise metoodikat, siis on 

keeruline ka aru saada, milliseid näitajaid on aastate lõikes omavahel võrreldud. Kuid samas tegi 

murelikuks fakt, et 26% vastanutest paneks lapse võimalusel teise lasteaeda. 

 

Otsus: 

5.1 Arengukava sisendi saamise küsimustik võiks sisaldada küsimusi, mille abil saab 

lapsevanematelt välja selgitada, mis teeb neile muret ja millised teemad vajavad lahendamist. 

 

 

6. PÄEVAKORRAPUNKT nr 6: Asutuse 2024-2025.a üldtööplaanile arvamuse andmine 

Direktor ja õppejuhid tutvustasid asutuse üldtööplaani (Lisa 5). 

I. Reiljan: Asutuse üldtööplaani puhul tuleks jälgida ka isikuandmete kaitse nõudeid, hetkel on 

selles sätteid (nt klasside puhul õppekava välja toomine), mis võimaldab tuvastada lapsi ja nende 

tervislikku seisundit, mis omakorda tähendab, et me peaksime dokumendile panema märke, et tegu on 

asutusesiseseks kasutamiseks mõeldud dokumendiga. Samuti on dokument ebaühtlane, nt lasteaia 

poolel on toodud välja ka lasteaia rühmade päevakava, mis sobiks olemuselt lasteaia õppekavasse, kus 

ka see tegelikult osaliselt on kajastatud. Samuti on arendustegevuste all toodud detailselt välja vaid 

põhiliselt lasteaia poole arendused. Mõistlik oleks kokku leppida ühised põhimõtted. 

S. Alamaa: Kooli arendusi me tõesti ei pannud kirja, sest need on kajastatud eelarves ning leidsime, et 

siis ei ole vaja siin kajastada.  

Toimus arutelu lamava politsei paigaldamise üle lasteaia õueala sõiduteele. Lasteaia õppejuhi sõnul on 

mure, selles, et lapsevanemad kihutavad ümber maja ning sellega seatakse lapsed ohtu. 

Kooli õppejuht mainis, et kuna lasteaia õueala sõiduteed kasutavad ka liikumise abivahendeid 

kasutavad lapsed, siis nendele on lamava politsei paigaldamine täiendav takistus ning võib olla ka ohtlik 

(nt kukkumisoht). Arutelu tulemusena leiti, et lamava politsei paigaldamise asemel võiks eelnevalt 

proovida ka muid ja oluliselt odavamaid meetmeid, nt STOPP märgi paigaldamine enne lasteaia 

õuealale pööramist, või võimalusel paluda kooli lapsevanematel teha tagasipööre kooli juures kasutades 

koolistaadioni kõrval olevat teed jne. 

 

Otsused: 

6.1 Hoolekogu esindajad võtsid info teadmiseks, toetasid parandusi ning esitasid arutelu käigus oma 

täiendus- ja parandusettepanekuid. 

6.2 Asutuse direktoril edastada protokolli juurde lasteaia kodukorra viimane versioon. 

 

 

7. PÄEVAKORRAPUNKT nr 7: Kooli õppekava üldosa muudatuste kohta arvamuse andmine 

Kooli õppejuht Siiri Alamaa tutvustas kooli õppekava üldosa muudatusi (Lisa 6). Suurim muudatus on 

see, et viime ka meie koolis sisse teistes koolides kasutusel olevad iseseisva õppimise päevad (sel 

õppeaastal planeeritud novembris ja märtsis). Selle eesmärgiks on arendada õpilastes iseseisva 

õppimise oskust ning kooli personal saab neil päevadel osaleda koolitustel, mis eeldavad kogu personali 

kohalolu (samadel päevadel on ka lasteaed kinni, avatud on vaid valverühm).  

M.L Link: Aga mis saab õpilastest, kes ise ei saa iseseisalt koolitööde tegemisega hakkama, vaid 

vajavad teise isiku tuge, nt kirjutamisel. 

S. Alamaa: Õpetajad lähtuvad iseseisva töö andmisel õpilaste füüsilisest ja vaimsest võimekusest. 

Eeldus on see, et laps peaks ise hakkama saama. 
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I. Reiljan: Tuleb arvestada, et paljudele lapsevanematele võib see siiski tähendada lisa puhkepäeva/ 

palgata puhkusepäeva võtmist, sest võib olla ei ole võimalik last üksi koju jätta. Sellised 

koolipersonalile vajalikud õppepäevad peaks planeerima nendele koolivaheaegadele, kus ei ole 

töötajatel puhkusi. Sest me peame arvestama, et lapsevanematel on seaduse järgi ettenähtud 

puhkusepäevi 28-35 kalendripäeva, aga need ei kata isegi koolivaheaegade aegu ära, siis võib 

vanematel keeruline olla täiendava vaba päeva võtmine. 

A. Anton: Kuna me avame lasteaia poolel valverühma, siis võib-olla oleks vaja sarnast asja ka kooli 

poolel. 

I. Reiljan: Siin peaks ilmselt LOV mõtlema, et kuidas selliste õppepäevade korral ka LOV saaks toetada 

vanemaid, nt kas me saame LOV mingit lisarahastust nö koolis nendeks päevadeks hoiu avamiseks 

vms.  

Toimus arutelu. 

 

Otsus: 

7.1 Hoolekogu esindajad võtsid info teadmiseks ja toetasid parandusi. 

7.2 Hoolekogu linnaosavalitsuse esindajal uurida iseseisva õppimise päevadeks koolis valverühma 

avamise võimalikkust (oleneb finantsressurssidest). 

 

 

8. PÄEVAKORRAPUNKT nr 8: Kooli kodukorra muudatuste kohta arvamuse andmine 

Kooli õppejuht Siiri Alamaa tutvustas kooli kodukorra muudatusi (Lisa 7).  

I. Reiljan: Seoses kodukorraga on tekkinud kaks mõtlemiskohta: 

1) viimastel aastatel on olnud probleeme sellega, et ei ole teada, milliste suurustega 

õpikud/töövihikud lastele antakse – kui need lõpuks lastele kätte jagatakse, siis on juba 

õpikute/töövihikute kilekaaned tavakaubanduse müügilettidelt eemaldatud ja neid tuleb minna 

ostma bürootarvete kauplusesse – tundub väike teema, kuid samas lapsevanemale üsna tülikas, sest 

neid ei ole igalpool ja ei pruugi olla sobivates mõõtudes kaasi enam, kuna tegu on hooaja kaubaga. 

2) õpilaspiletite pikendamine võiks toimuda kohe septembri alguses, sest õigusaktides on ettenähtud 

kuupäevad, mis ajaks peavad olema õpilaspiletid pikendatud, vastasel juhul ei pruugi lapsed nt 

saada tasuta ühistranspordis sõita. 

S. Alamaa: Kuna meil on tegelikult teada, milliseid õppematerjalide komplekte klassid kasutavad, siis 

saame info kilekaante suuruste kohta ka varem lapsevanematele öelda. Õpilaspiletite osas on paljud 

koolid läinud seda teed, et õpilaspiletitega ei tegele enam koolid, vaid seda saavad teha lapsevanemad 

kasutades veebisaiti www.minukool.ee. Arutame koolisiseselt, kas minna samuti selle lahenduse peale. 

Toimus arutelu. 

 

Otsus: 

8.1 Hoolekogu esindajad võtsid info teadmiseks ja toetasid parandusi. 

 

 

9. PÄEVAKORRAPUNKT: Õpilastega arenguvestluste läbiviimise korra muudatustele arvamuse 

andmine 

Kooli õppejuht Siiri Alamaa tutvustas õpilastega arenguvestluste läbiviimise korra muudatusi (Lisa 8).  

Toimus arutelu. 

 

Otsus: 

4.1 Hoolekogu esindajad võtsid info teadmiseks ja toetasid parandusi. 

 

 

10.  PÄEVAKORRAPUNKT: Jooksvad küsimused 

Hoolekogu esimees I. Reiljan tõstatas küsimuse, et kuigi sel korral langes ära klassi suurendamise 

vajadus, siis kas peaksime vastu võtma ennetava otsuse selle õppeaasta kohta, et tulenevalt koolis 

olevatest kitsastest tingimustest (tulenevalt õpilaste arvu suurendamisest on tulnud loobuda mitmetest 

olulistest abiruumidest, laste garderoobist, klassiruumid on väikesed jne), üldjuhul me klasse lähtudes 

laste heaolust, ohutusest, vajadustest ja tervishoiunõuetest ei suurenda.  

http://www.minukool.ee/
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Hoolekogu liikmed olid mõttega nõus ja arutati, et kuidas erijuhtumeid lahendada. 

 

Otsus: 

10.1 Asutuse direktori edastada Tallinna Haridusametile hoolekogu seisukoht, et 2024/2025 

õppeaastal tulenevalt asutuses olevast ruumipuudusest, vajadusest tagada laste ohutus ja 

tervishoiunõuete täitmine ei võeta üldjuhul kooli vastu uusi õpilasi ehk ei tõsteta klasside täituvuse 

ülemisi piirnorme.  

 

 

 

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/    /allkirjastatud digitaalselt/   

Ilona Reiljan      Kati Lepp 

Hoolekogu esimees     Protokollija 

 


